
Protokół Nr XXII/20
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku w dniu 30 września 2020 roku

Początek sesji: godzina 900

1. Sprawy regulaminowe.

(czas nagrania: 0:02:22 – 0:09:37)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 22. w obecnej kadencji 
sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Następnie powitała radnych, uczestniczących w obradach w trybie zdalnym oraz 
obecnych w sali obrad, a w imieniu Rady przywitała Prezydent Miasta Słupska 
Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępcę Prezydenta Miasta Martę Makuch, Skarbnika 
Miasta Annę Gajdę-Szewczuk oraz Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa.
Powitała również wszystkich oglądających dzisiejsze obrady dzięki transmisji on-line. 
Poprosiła obecnych w sali obrad o zachowanie szczególnej ostrożności i przestrzeganie 
zasad bezpieczeństwa, przede wszystkim zachowywanie niezbędnych odległości między 
sobą oraz stosowanie środków ochrony osobistej.
Stwierdzenie quorum:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poprosiła radnych o potwierdzenie 
obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Po chwili stwierdziła, że jest quorum, umożliwiające Radzie podejmowanie  
prawomocnych decyzji.
(Listy obecności radnych, pracowników samorządowych oraz kierowników jednostek 
stanowią załącznik nr 1, 2, 3 i 4 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała także, że funkcję sekretarza podczas obrad będzie pełnić radny Kamil 
Bierka.
Przyjęcie protokołu XXI/20 z sesji, która odbyła się 24 sierpnia 2020 roku:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że protokół został 
udostępniony radnym w dniu 3 września 2020 r.
Stwierdziła, że nie wniesiono do niego zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym – 
na podstawie § 33. ust. 6 Regulaminu Pracy Rady Miejskiej w Słupsku – protokół uważa 
się za przyjęty.
Ustalenie porządku obrad:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że zawiadomienie 
o terminie sesji wraz z porządkiem obrad oraz projektami uchwał radni otrzymali 
23 września br.
Ponadto poinformowała o będzie pisarskim w punkcie 7., dotyczącym podjęcia uchwały 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2020-2037. 
Jest „2019-2033”, a powinno być „2020-2037”.
(Zawiadomienie radnych z 23 września 2020 r., znak pisma: BRM-IV.0002.8.2020 oraz 
informacja o sesji dla Prezydent Miasta stanowią załącznik nr 5 i 6 do niniejszego 
protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza, tak więc Rada Miejska w Słupsku 
obradować będzie zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu.
Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.
2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku

podjętych na sesjach w dniach 27 maja i 24 czerwca 2020 r. (wg stanu na dzień 
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8 września 2020 r.)
3. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska 

za I półrocze 2020 r.
4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk 

nr 22/14)
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk 

nr 22/15)
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk 

nr 22/16)
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska 

na lata 2020-2037 (druk nr 22/18)
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności dla Miasta 

Słupska na lata 2020-2035 (druk nr 22/8)
9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 

współdziałania gmin wchodzących w skład aglomeracji Słupsk (druk nr 22/9)
10.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/247/2019 Rady Miejskiej 

w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie Miasta Słupska (druk nr 22/11)

11.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/249/19 Rady Miejskiej w Słupsku 
z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty
(druk nr 22/10)

12.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie
pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie odstąpienia 
od usunięcia pojazdu w 2021 roku (druk nr 22/1)

13.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy Miasta Słupska i Samorządu 
Województwa Pomorskiego w zakresie realizacji programu polityki zdrowotnej 
pn. „Regionalny Program Polityki Zdrowotnej – szczepienia przeciw pneumokokom 
dla osób 65+ z grupy ryzyka” w 2020 roku (druk nr 22/3)

14.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Westerplatte-Dwernickiego” w Słupsku (druk 
nr 22/6)

15.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej przy 
ul. Chabrowej w Słupsku (druk nr 22/17)

16.Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z tytułu
trwałego zarządu ustanowionego na nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy 
Jaracza (druk nr 22/4)

17.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w Gminie Kobylnica (druk nr 22/7)

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych 
stanowiących własność Miasta Słupsk (druk nr 22/12)

19.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia 
komunalnego nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym wielorodzinnym 
(druk nr 22/13)

20.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/315/20 Rady Miejskiej w Słupsku
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z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 
w Słupsku z siedzibą przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 i włączenia 
jej do Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza Tańskiego 
w Słupsku przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 (druk nr 22/2)

21.Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 
Słupsku, w roku szkolnym 2020/2021 (druk nr 22/5)

22.Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w 
Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Słupsku w zakresie 
ściągalności zaległości czynszowych w 2019 roku przez Dział Windykacji PGM 
Sp. z o.o. w Słupsku.

23.Przyjęcie protokołu  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli zakupu 
komputerów przez Urząd Miejski w Słupsku do placówek oświatowych w zakresie 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania dotyczącego zakupu tych 
komputerów.

24.Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku 
za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 2020 r.

25.Interpelacje i zapytania radnych.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przed przejściem do realizacji 
porządku obrad  przypomniała, że głosu będzie radnym udzielać zgodnie z kolejnością 
zgłoszeń. 

Przypomniała także, iż zgodnie z ustaleniami prezydium Rady, w sali obrad znajduje się 
10 radnych, pozostali radni uczestniczą w sesji zdalnie i będą mogli zabrać głos 
po telefonicznym połączeniu się z salą obrad.

Ad pkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach w dniach 27 maja
i 24 czerwca 2020 r. (wg stanu na dzień 8 września 2020 r.)

(czas nagrania: 0:09:38 – 0:12:07)
Ww. sprawozdanie stanowi zal. Nr 7 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że sprawozdanie 
przekazała radnym 11 września.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała sprawozdanie pod głosowanie.

Wyniki głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, 
Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku przyjęła Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady 
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach w dniach 27 maja i 24 czerwca 2020 r. 
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(wg stanu na dzień 8 września 2020 r.)

Ad pkt 3. Informacja Prezydenta Miasta Słupska o przebiegu wykonania 
budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2020 r.

(czas nagrania: 0:12:08 – 0:22:03)
Ww. informacja przedłożona pismem BM-RPB.II.3034.5.2020 z 22 sierpnia 2020 r. 
stanowi zał. Nr 8 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 266
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 r. o finansach publicznych Prezydent Miasta przedłożyła 
Radzie w ustawowym terminie informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Słupska
za pierwsze półrocze 2020 r. zawierającą:
1) zestawienie dochodów i wydatków Miasta Słupska,
2) informację o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć, o których mowa w art. 226 ust. 3 ustawy o finansach 
publicznych,

3) oraz informację o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 
kultury z uwzględnieniem stanu należności i zobowiązań, w tym wymagalnych 
za I półrocze roku budżetowego.

Informację przekazała Radnym w dniu 31 sierpnia br. do zapoznana się 
Poinformowała także, że w dniu 18 września 2020 r. Skład Orzekający Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Gdańsku wydał pozytywną opinię nt. informacji – treść tej opinii 
przekazała radnym 21 września.
(Ww. uchwała nr 194/p213/B/I/20 stanowi zał. Nr 9 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała pozytywnie informację o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze. 
Pozostałe Komisje przyjęły ją do wiadomości.
(Opinia i stanowiska Komisji stanowią zał. Nr 10, 11, 12, 13 i 14 do niniejszego 
protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła wykonanie budżetu Miasta 
Słupska na 2020 r. za I półrocze.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie przedstawionej informacji.
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i stwierdziła, że Prezydent Miasta 
przedstawiła Radzie Miejskiej informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta 
Słupska za pierwsze półrocze 2020 roku.

Ad pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok (druk nr 22/4)

(czas nagrania: 0:22:04 – 0:26:12)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem BM-RPB.V.0006.30.2020 z 18 września 2020 r. 
stanowi zal. Nr 15 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 18 września. Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, 
Edukacji oraz Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie stanowią zał. nr 16, 17, 18 i 19 do niniejszego protokołu.)
Ponadto 29 września Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę do tego projektu, treść 
autopoprawki radni otrzymali tego samego dnia.
(Ww. autopoprawka przekazana pismem BM-RPB-III.3021.37.2020 z 29 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 20 do niniejszego protokołu.)
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Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt z autopoprawką 
i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała pod głosowanie projekt uchwały 
z autopoprawką.

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, 
Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, 
Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, 
Adam Treder
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok.
(Ww. uchwała Nr XXII/373/20 stanowi zał. Nr 21 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok (druk nr 22/15)

(czas nagrania: 0:26:13 – 0:33:43)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem BM-RPB.V.0006.31.2020 z 18 września 2020 r. 
stanowi zal. Nr 22 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 18 września.
Dodała, że Komisje Edukacji oraz  Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowi zal. Nr 23 i 24 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że 29 września 2020 r. Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę 
do projektu uchwały, jej treść przekazana została radnym w tym samym dniu.
(Ww. autopoprawka przekazana pismem z dnia 29 września 2020 r., znak: BM-RPB-
III.3021.38.2020 stanowi zał. Nr 25 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały 
z autopoprawką  i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie projektu uchwały z autopoprawką?
Głos w dyskusji na temat autopoprawki, o której mowa przy projekcie uchwały 
na druku nr 22/16, dotyczącej 150 tys. zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. 
„Oświetlenie drzew na skwerze pomiędzy Alejami Sienkiewicza, zabrała radna Anna 
Mrowińska, w kontekście 600 tys. zł przeznaczonych w poprzedniej kadencji na 
iluminację świąteczną wziętą w leasing na 3 lata i umowy z tym związanej.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Anna Mrowińska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok.
(Ww. uchwała Nr XXII/374/20 stanowi zał. Nr 26 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok (druk nr 22/16)

(czas nagrania: 0:33:44 –0:41:45)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem BM-RPB.V.0006.32.2020 z 18 września 2020 r. 
stanowi zal. Nr 27 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 18 września.
Dodała, że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Edukacji oraz  Finansów zaopiniowały 
projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowi zal. Nr 28, 29 i 30 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że 29 września 2020 r. Prezydent Miasta wniosła autopoprawkę 
do projektu uchwały, jej treść przekazana została radnym w tym samym dniu.
(Ww. autopoprawka przekazana pismem z dnia 29 września 2020 r., znak: BM-RPB-
III.3021.39.2020 stanowi zał. Nr 31 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały 
z autopoprawką  i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie projektu uchwały z autopoprawką?
Głos w dyskusji na temat autopoprawki, o której mowa przy projekcie uchwały 
na druku nr 22/16, dotyczącej 150 tys. zł z przeznaczeniem na realizację zadania 
inwestycyjnego pn. „Oświetlenie drzew na skwerze pomiędzy Alejami Sienkiewicza, 
zabrał radny Jan Lange.
Radny Tadeusz Bobrowski zwrócił się do Prezydent Miasta o wycofanie się z tej 
autopoprawki.
Odpowiedzi udzieliła Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, 
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Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, 
Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Ryszard Kruk
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Czyż
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok.
(Ww. uchwała Nr XXII/375/20 stanowi zał. Nr 32 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Słupska na lata 2020-2037 (druk nr 22/18)

(czas nagrania: 0:41:48 – 0:44:53)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem BM-RPB.V.0006.33.2020 z 23 września 2020 r. 
stanowi zal. Nr 33 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 23 września.
Dodała, że Komisja Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 34 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt uchwały 
i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, 
Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata
Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (2)
Łukasz Jaworski, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Tadeusz Bobrowski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 
Miasta Słupska na lata 2020-2037.
(Ww. uchwała Nr XXII/376/20 stanowi zał. Nr 35 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju 
elektromobilności dla Miasta Słupska na lata 2020-2035 (druk 
nr 22/8)

(czas nagrania: 0:44:54 –1:05:29)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem GKiOŚ-RPT-I.0006.22.2020 z 9 września 2020 r.
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stanowi zal. Nr 36 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 14 września.
Dodała, że Komisje: Gospodarki Komunalnej, Spraw Społecznych, Edukacji oraz 
Finansów zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinie Komisji stanowi zal. Nr 3, 38, 39 i 40 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Poinformowała, że w sesji zdalnie uczestniczą przedstawiciele wykonawcy dokumentu - 
firmy Audytel S.A., p. Michał Sikora oraz p. Jan Friedberg
Głos w dyskusji nt. pojazdów wjeżdżających do miasta, niespełniających norm emisji, 
oraz możliwości egzekwowania standardów emisji spalin zabrali: radna Beata 
Chrzanowska, radny Łukasz Jaworski, radny Paweł Szewczyk oraz Jan Lange.
Odpowiedzi udzielali: Dyrektor Wydziału GKiOŚ Katarzyna Guzewska oraz 
przedstawiciel Spółki Audytel S.A. Michał Sikora.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką polegającą 
na dopisaniu w podstawie prawnej poz. 1378 zawierającej zmianę do ustawy 
o samorządzie gminnym.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Anna Mrowińska, Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Kazimierz Czyż
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju elektromobilności 
dla Miasta Słupska na lata 2020-2035.
(Ww. uchwała Nr XXII/377/20 stanowi zał. Nr 41 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego
dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w skład aglomeracji
Słupsk (druk nr 22/9)

(czas nagrania: 1:05:30 –1:08:52)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem GKiOŚ-RPT-I.0006.21.2020 z 10 września 2020
r. stanowi zal. Nr 42 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 14 września.
Dodała, że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Ww. opinia Komisji stanowi zal. Nr 43 do niniejszego protokołu.)
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Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać 
głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (1)
Piotr Skowroński
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego 
dotyczącego współdziałania gmin wchodzących w skład aglomeracji Słupsk.
(Ww. uchwała Nr XXII/378/20 stanowi zał. Nr 44 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/247/2019 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie 
regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Słupska (druk nr 22/11)

(czas nagrania: 1:08:55 –1:14:48)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem GKiOŚ-RGOK-IV.0006.20.2020 z 9 września 
2020 r. stanowi zał. Nr 45 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym w dniu 14 września.
Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 46 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś chciałby zabrać 
głos w sprawie przedstawionego projektu uchwały?
Głos w dyskusji zabrali: w imieniu Komisji Gospodarki Komunalnej – jej przewodniczący 
radny Jan Lange, radny Paweł Szewczyk, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata 
Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
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Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie   zmiany uchwały Nr XIII/247/2019 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Miasta Słupska.
(Ww. uchwała Nr XXII/379/20 stanowi zał. Nr 47 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/249/19 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie 
wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty (druk 
nr 22/10)

(czas nagrania: 1:14:50 – 2:24:30)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem GKiOŚ-RGOK-IV.0006.19.2020 z 9 września 
2020 r. stanowi zał. Nr 48 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym 14 września.
Komisja Gospodarki Komunalnej oraz Komisja finansów zaopiniowały projekt 
pozytywnie, natomiast Komisja Spraw Społecznych – negatywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 49, 50 i 51 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że przed sesją wpłynęło pytanie od radnego Bogusława 
Dobkowskiego.
Sekretarz obrad Kamil Bierka odczytał pytanie radnego, dotyczące prawa kontroli 
i nakładania mandatów przez Straż Miejską za brak deklaracji śmieciowych, 
poświadczania w nich nieprawdy, brak aktualizacji danych, brak segregacji itd. 
(Zapytanie radnego na piśmie stanowi zał. Nr 52 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Katarzyna Guzewska 
przedstawiła projekt uchwały i uzasadnienie.
Komendant Straży Miejskiej Paweł Dyjas udzielił odpowiedzi na pytanie radnego 
Bogusława Dobkowskiego. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Głos w dyskusji, m.in. na temat: formuły kalkulowania opłaty za zagospodarowanie 
odpadów na składowisku w Bierkowie oraz sposobu odbywania planowanych przez Straż 
Miejską kontroli np. zgodności z deklaracją liczby osób zamieszkałych w danej 
nieruchomości; obciążania właścicieli pojemników konsekwencjami podrzucania im 
śmieci; nieopróżniania przez pojazdy PGK pojemników zapełnionych do połowy; 
nieuwzględniania apeli mieszkańców o wymianę pojemników na papier tzw. „dzwonów”
na pojemniki otwierane; wprowadzonych w wielu miastach kart magnetycznych, 
worków z kodami, identyfikacji mieszkańców niepłacących za swoje odpady; zbyt małej 
liczby osłon śmietnikowych; szczegółowej analizy i kalkulacji kosztów składających się 
na wartość opłaty za zagospodarowanie odpadów; współpracy z Miastem Gdańskiem 
w zakresie spalarni, oraz kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 
w Przedsiębiorstwie Gospodarki Komunalnej zabierali: radna Renata Stec, radny Paweł 
Szewczyk, radny Tadeusz Bobrowski w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości 
oraz Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Jan Lange, radny Kamil Bierka, 
radna Bożena Hołowienko, radna Małgorzata Lenart, radny Łukasz Jaworski, radny 
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Jacek Szaran.
Odpowiedzi udzielali: Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska, Prezydent Miasta 
Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński, 
Komendant Straży Miejskiej Paweł Dyjas.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zamknęła dyskusję i poddała projekt 
uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 11, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, 
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (9)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, 
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Bogusław Dobkowski, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/249/19 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyboru metody ustalania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej 
opłaty.
(Ww. uchwała Nr XXII/380/20 stanowi zał. Nr 53 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 
kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu 
w 2021 roku (druk nr 22/1)

(czas nagrania: 2:24:44 – 2:28:37)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem SM-I.0006.1.2020 z 18 sierpnia 2020 r. 
stanowi zał. Nr 54 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 2 września.
Komendant Straży Miejskiej Paweł Dyjas przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 55 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, 
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Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Tadeusz Bobrowski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych 
w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu w 2021 roku.
(Ww. uchwała Nr XXII/381/20 stanowi zał. Nr 56 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli współpracy Miasta 
Słupska i Samorządu Województwa Pomorskiego w zakresie 
realizacji programu polityki zdrowotnej pn. „Regionalny Program 
Polityki Zdrowotnej – szczepienia przeciw pneumokokom dla osób 
65 + z grupy ryzyka” w 2020 roku (druk nr 22/3)

(czas nagrania: 2:28:38 – 2:36:34)
(Ww. projekt uchwały przedłożony pismem ZiSS-I.0006.8.2020 z 27 sierpnia 2020 r. 
stanowi zał. Nr 57 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt znany jest
radnym od 2 września.
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Beata Pawlicka przedstawiła projekt 
uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw 
Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 58 i 59 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Głos w dyskusji nt. grupy osób, do której kierowany jest program zabrał radny Jan 
Lange oraz radny Kazimierz Czyż.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor WZiSS Beata Pawlicka.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik glosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia woli współpracy Miasta Słupska 
i Samorządu Województwa Pomorskiego w zakresie realizacji programu polityki 
zdrowotnej pn. „Regionalny Program Polityki Zdrowotnej – szczepienia przeciw 
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pneumokokom dla osób 65 + z grupy ryzyka” w 2020 roku.
(Ww. uchwała Nr XXI/382/20 stanowi zał. Nr 60 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
„Westerplatte-Dwernickiego” w Słupsku (druk nr 22/6)

(czas nagrania: 2:36:37 – 2:42:03)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem PP-RPP-VI.0006.6.2020 z 4 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 61 do niniejszego protokołu.
poinformowała, że projekt uchwały jest radnym znany od 7 września.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Maciej Araszkiewicz poinformował 
o autopoprawce wniesionej do podstawy prawnej projektu uchwały, polegającej 
na dopisaniu do ustawy o samorządzie gminnym poz. nr 1378. Następnie przedstawił 
projekt uchwały i uzasadnienie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 62 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Głos w dyskusji nt. przyczyn długiego oczekiwania na realizację wniosku inwestora 
zabrał radny Wojciech Gajewski. Odpowiedzi udzielił Dyrektor WPP Maciej Araszkiewicz.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych zgłoszeń 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały z autopoprawką pod głosowanie

Wynik glosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Westerplatte-Dwernickiego” w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr XXII/383/20 stanowi zał. Nr 63 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 
mieszkaniowej przy ul. Chabrowej w Słupsku (druk nr 22/17)

(czas nagrania: 2:42:04 –2:48:03)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem PP-RPP-IX.0006.7.2020 z 22 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 64 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
wraz ze skanami: wniosku, opinii i uzgodnień, a także opracowania ekofizjograficznego 
i prognozy oddziaływania na środowisko dla mpzp „Przy Lesie” przekazała radnym w dniu
23 września.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Maciej Araszkiewicz przedstawił projekt 
uchwały i uzasadnienie. Ponadto poinformował o wniesionej autopoprawce do projektu 
uchwały, polegającej na dopisaniu ustępu 6. w § 9. o treści: „Niniejsza uchwała nie rodzi
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praw do terenu oraz nie narusza praw własności i uprawnień osób trzecich.”
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Finansów 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 65 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały z autopoprawką 
pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski,Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Małgorzata Lenart
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji mieszkaniowej 
przy ul. Chabrowej w Słupsku.
(Ww. uchwała Nr XXII/384/20 stanowi zał. Nr 66 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 16. Podjęcie uchwały w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty 
od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu ustanowionego 
na nieruchomości położonej w Słupsku przy ulicy Jaracza (druk 
nr 22/4)

(czas nagrania: 2:48:08 – 2:51:49)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem ZN-BOS-II.6844.4.2020 z 27 sierpnia 2020 r. 
stanowi zał. Nr 67 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 3 września. 
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt 
uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw 
Społecznych oraz Komisja Finansów  zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 68 i 69 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji nad tym 
projektem?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław 
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
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Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat 
rocznych z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na nieruchomości położonej 
w Słupsku przy ulicy Jaracza.
(Ww. uchwała Nr XXII/385/20 stanowi zał. Nr 70 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 
nieruchomości niezabudowanej, położonej w Gminie Kobylnica 
(druk nr 22/7)

(czas nagrania: 2:51:51 –2:59:38)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem ZN-SN-II.6840.4.8.2018.2020 z 8 września 
2020 r. stanowi zał. Nr 71 do niniejszego protokołu. Kopia mapy ewidencyjnej terenu, 
przekazana pismem ZN-SN-II.6840.4.8.2018.2020 z 11 września 2020 r. stanowi 
zał. Nr 72 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 3 września.
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt 
uchwały  z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja 
Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 73 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji nad tym 
projektem?
Głos w dyskusji zabrali: radna Beata Chrzanowska, radny Łukasz Jaworski, radny Jan 
Lange oraz radny Paweł Szewczyk.
Odpowiedzi udzieliła Dyrektor WGKiOŚ Agnieszka Zwierz. 
Radny Jan Lange zgłosił wniosek do Przewodniczącej Rady Miejskiej, aby po głosowaniu 
nad projektem uchwały ogłoszona została przerwa.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Anna Rożek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
niezabudowanej, położonej w Gminie Kobylnica.
(Ww. uchwała Nr XXII/386/20 stanowi zał. Nr 74 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska ogłosiła przerwę do godz. 1230.
Przerwa od godz. 1159 do godz. 1232
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Po przerwie:
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wznowiła obrady po przerwie 
i zarządziła sprawdzenie obecności radnych po przerwie.
(Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 75 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 18. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie zasad 
sprzedaży lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Słupsk
(druk nr 22/12)

(czas nagrania: 3:33:21 - 4:26:33)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem ZN-SN-I.006.3.2020 z 16 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 76 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
jest radnym znany od 17 września. Komisja Gospodarki Komunalnej, Komisja Spraw 
Społecznych oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinie Komisji stanowią zał. Nr 77, 78 i 79 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła 
i uzasadniła projekt uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.
Głos w dyskusji zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej Jan Lange oraz 
radny Paweł Szewczyk.
Radny Paweł Szewczyk w imieniu grupy radnych: swoim, radnej Anny Rożek i radnego 
Kamila Bierki zgłosił wniosek do projektu uchwały, aby przy bezprzetargowej sprzedaży 
lokali mieszkalnych wnioskodawcom, którzy złożą wniosek od dnia 1 grudnia 2020 r. 
bonifikata od ceny lokalu wynosiła:
- dla lokali mieszkalnych położonych w budynkach wspólnot mieszkaniowych oddanych 
do użytku w latach 1994-1999 – 90%, czyli zwiększenie z 50% do 90%;
- dla lokali mieszkalnych usytuowanych w komunalnych budynkach dwulokalowych, 
przy równoczesnej sprzedaży wszystkich lokali mieszkalnych w budynku, przeznaczonych
do sprzedaży na wniosek – 90%, czyli zwiększenie z 60% do 90%,
- dla lokali mieszkalnych usytuowanych w komunalnych budynkach trzylokalowych przy
równoczesnej sprzedaży wszystkich lokali mieszkalnych w budynku, przeznaczonych 
do sprzedaży na wniosek – 90%, czyli zwiększenie z 70% do 90%,
- dla ostatniego lub dwóch ostatnich lokali mieszkalnych we wspólnocie mieszkaniowej
– 90%, czyli zwiększenie z 80% do 90%,
- dla pozostałych lokali mieszkalnych we wspólnotach mieszkaniowych – 90%, czyli 
zwiększenie z 70% do 90%.
Głos w dyskusji nt. zadłużonych lokali i eksmisji; braku lokali socjalnych zabrała radna 
Renata Stec.
Radna Renata Stec zgłosiła wniosek o wycofanie projektu uchwały, aby usiąść nad nim 
jeszcze, wziąć pod uwagę wnioski radnego Szewczyka i stworzyć uchwałę, którą wszyscy
radni będą mogli zaakceptować.
Radny Tadeusz Bobrowski zwrócił się z wnioskiem do Prezydent Miasta Słupska, aby 
skorzystała z inicjatywy uchwałodawczej i wprowadziła samoograniczenie swojego 
władztwa, polegające na tym, że wymagana byłaby zgoda Rady na tworzenie nowych 
wspólnot w budynkach wielorodzinnych, które są w 100% miejskie.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka udzieliła odpowiedzi na wniosek 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Tadeusza Bobrowskiego.
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Radny Jan Lange zapytał o różnicę w cenie sprzedaży lokali mieszkalnych z bonifikatą 
proponowaną w projekcie uchwały i bonifikatą proponowaną we wniosku radnego Pawła 
Szewczyka.
Odpowiedzi radnemu Janowi Lange udzielił radny Paweł Szewczyk. Do wypowiedzi 
radnego Pawła Szewczyka odniosła się Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-
Wojewódzka.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka zwróciła się do Rady Miejskiej 
o podjęcie uchwały w niezmienionym zakresie.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma.
Przypomniała, że dwoje radnych zgłosiło wnioski dotyczące projektu uchwały, w tym 
dalej idący – radnej Renaty Stec o wycofanie projektu uchwały.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka nie wycofała projektu uchwały.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że radny Paweł 
Szewczyk przedstawił wniosek, aby w § 7, w punkcie: 2., 3., 4., 5. i 6. zmienić wysokość 
bonifikaty na 90%.
Radny Paweł szewczyk zwrócił się o głosowanie każdej zmiany osobno.
Głos w dyskusji zabrali: radny Paweł szewczyk, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
Tadeusz Bobrowski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy Rada zgadza się 
na przegłosowanie en bloc propozycji zmian przedstawionych przez radnego Pawła 
Szewczyka.

Wynik głosowania:
ZA: 15, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Aldona Żurawska
PRZECIW (5)
Kamil Bierka, Anna Rożek, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Renata Stec
BRAK GŁOSU (2)
Paweł Skowroński, Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku będzie głosowała en bloc nad zmianami przedstawionymi przez radnego Pawła
Szewczyka.
Następnie zapytała, kto jest za wnioskiem aby w § 7. uchwały wartości procentowe 
wymienione w pkt 2), 3), 4), 5) i 6) wynosiły 90% zamiast w 2) 50%, w 3) 60%, w 4) 70% w
5) 80% i w 6) 70%.

Wynik głosowania:
ZA: 5, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Kamil Bierka, Bogusław Dobkowski, Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
PRZECIW (13)
Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Wojciech Gajewski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, 
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Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Beata Chrzanowska, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku nie uwzględniła wniosku grupy radnych, przedstawionego przez radnego Pawła
Szewczyka.

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały w wersji przedłożonej przez 
Prezydent Miasta Słupska.

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Kazimierz Czyż, Renata Stec, Adam Treder
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie zasad sprzedaży 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Słupsk.
(Ww. uchwała Nr XXII/387/20 stanowi zał. Nr 80 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu 
mienia komunalnego nieruchomości zabudowanej budynkiem 
mieszkalnym wielorodzinnym (druk nr 22/13)

(czas nagrania: 4:26:34 –2:59:38)
Ww. projekt uchwały przedłożony pismem ZN-GM-I.0006.2.2020 z 16 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 81 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 17 września. Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt
pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 82 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że radny Bogusław Dobkowski przesłał pytanie, którego treść 
radni otrzymali przed sesją. Dodała, że radny Dobkowski poinformował, że jest 
usatysfakcjonowany otrzymana odpowiedzią.
(Pytanie radnego przesłane pismem z 29 września 2020 r., dotyczące polityki czynszowej
Miasta Słupska stanowi zał. Nr 52 do niniejszego protokołu, odpowiedź Prezydent Miasta
zawarta w piśmie ZN-GM.I.0012.3.2020 z 29 września 2020 r. stanowi zał. Nr 83 
do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt 
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uchwały  z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby 
zabrać głos w dyskusji nad tym projektem?
Po chwili stwierdziła, że nikt się nie zgłasza i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, 
Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, 
Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, 
Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Renata Stec, Paweł Szewczyk
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia 
komunalnego nieruchomości zabudowanej budynkiem mieszkalnym wielorodzinnym.
(Ww. uchwała Nr XXII/388/20 stanowi zał. Nr 74 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 20. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/315/20 Rady 
Miejskiej w Słupsku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie 
utworzenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 1 w Słupsku z siedzibą 
przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 i włączenia jej do 
Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza 
Tańskiego w Słupsku przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 
(druk nr 22/2)

(czas nagrania: 4:32:33 – 4:37:10)
(Ww. projekt uchwały przedłożony pismem E-V.006.10.2020 z 5 sierpnia 2020 r. stanowi 
zał. Nr 85 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
przekazała radnym w dniu 2 września. 
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Edukacji 
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 86 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji nad tym 
projektem?
Głos w dyskusji zabrał radny Kamil Bierka. Odpowiedzi udzieliła Dyrektor Wydziału 
Wydziału Edukacji Anna Sadlak
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych zgłoszeń nie 
ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
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Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Beata Chrzanowska
BRAK GŁOSU (3)
Małgorzata Lenart, Renata Stec, Paweł Szewczyk
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/315/20 Rady Miejskiej 
w Słupsku z dnia 29 kwietnia 2020 r. w sprawie utworzenia Branżowej Szkoły 
II stopnia nr 1 w Słupsku z siedzibą przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2 
i włączenia jej do Zespołu Szkół Mechanicznych i Logistycznych im. inż. Tadeusza 
Tańskiego w Słupsku przy ul. Mieczysława Niedziałkowskiego 2.
(Ww. uchwała Nr XXII/389/20 stanowi zał. Nr 87 do niniejszego protokołu.)

Ad pkt 21. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki 
paliwa w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2020/2021 (druk 
nr 22/5)

(czas nagrania: 4:37:12 – 4:40:40)
(Ww. projekt uchwały przedłożony pismem E-RE-II.0006.10.2020 z 1 września 2020 r. 
stanowi zał. Nr 88 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały 
znany jest radnym od 2 września. 
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Spraw 
Społecznych oraz Komisja Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Ww. opinia Komisji stanowi zał. Nr 89 i 90 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w dyskusji nad tym 
projektem?
Po chwili stwierdziła, że zgłoszeń nie ma i poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, 
Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, 
Paweł Szewczyk, Adam Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (3)
Anna Mrowińska, Renata Stec, Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa 
w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2020/2021.
(Ww. uchwała Nr XXII/390/20 stanowi zał. Nr 91 do niniejszego protokołu.)
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Ad pkt 22. Przyjęcie protokołu Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli
w Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej Sp. z o.o. 
w Słupsku w zakresie ściągalności zaległości czynszowych w 2019 
roku przez Dział Windykacji PGM Sp. z o.o. w Słupsku.

(czas nagrania: 4:40:42 – 4:51:33)
Ww. protokół przekazany wyciągiem z Protokołu Nr 21/20 posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 18 września 2020 r. stanowi zał. Nr 92 
do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna
przeprowadziła kontrolę zgodnie z zatwierdzonym przez Radę Miejską planem pracy tej 
Komisji na 2020 rok.
Dodała, że protokół kontroli, przyjęty przez Komisję na posiedzeniu w dniu 18 września 
2020 r., przekazany został radnym 22 września, celem zapoznania się z jego treścią. 
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie kontroli 
i protokołu?
Głos w dyskusji nt. skutków niespłacania zadłużenia przez najemców dla nich samych, 
po tym jak przejdą na emeryturę; należności niemożliwych do wyegzekwowania 
na skutek śmierci dłużnika; solidarnej odpowiedzialności za zadłużenie mieszkania; 
skuteczności działań działu windykacji PGM zabrali: Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
Łukasz Jaworski, Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska oraz Prezydent 
Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka oraz radny Bogusław Dobkowski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych zgłoszeń 
w dyskusji nie ma i poddała pod głosowanie protokół z przeprowadzonej kontroli 
w zakresie ściągalności zaległości czynszowych w 2019 roku przez Dział Windykacji 
Przedsiębiorstwa Gospodarki Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Słupsku.

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, 
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, 
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (3)
Małgorzata Lenart, Renata Stec, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli 
w Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej Sp. z o.o. w Słupsku w zakresie 
ściągalności zaległości czynszowych w 2019 roku przez Dział Windykacji PGM 
Sp. z o.o. w Słupsku.

Ad pkt 23. Przyjęcie protokołu  Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 
kontroli zakupu komputerów przez Urząd Miejski w Słupsku 
do placówek oświatowych w zakresie przygotowania 
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i przeprowadzenia postępowania dotyczącego zakupu tych 
komputerów.

(czas nagrania: 4:51:34 – 4:59:29)
Ww. protokół wraz z wyjaśnieniami Prezydent Miasta Słupska przekazany wyciągiem 
z Protokołu Nr 21/20 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 
18 września 2020 r. stanowi zał. Nr 93 do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przypomniała, że z wnioskiem 
o upoważnienie Komisji Rewizyjnej do przeprowadzenia tej kontroli wystąpiła sama 
Komisja, a Rada Miejska uwzględniła go podczas sesji w dniu 24 czerwca 2020 r.
Protokół kontroli, przyjęty przez Komisję na posiedzeniu w dniu 18 września 2020 r., 
przekazany został radnym 22 września, celem zapoznania się z jego treścią.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego 
dokumentu?
Głos w dyskusji nt. rozbieżności między wymaganym minimalnym wyposażeniem 
komputerów, wymienionym w zapytaniu ofertowym, a faktycznym zabrał 
Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski.
W dyskusji uczestniczyli także: radny Jan Lange, radny Kamil Bierka, Przewodnicząca 
Rady Miejskiej Beata Chrzanowska.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że więcej głosów 
w dyskusji nie ma i poddała pod głosowanie protokół z przeprowadzonej kontroli zakupu 
komputerów przez Urząd Miejski w Słupsku do placówek oświatowych w zakresie 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania dotyczącego zakupu tych komputerów.

Wynik głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, 
Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech Lewenstam, 
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, 
Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Beata Chrzanowska, Wojciech Gajewski, Piotr Skowroński
BRAK GŁOSU (2)
Małgorzata Lenart, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (2)
Renata Stec, Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska 
w Słupsku przyjęła protokół Komisji Rewizyjnej  z przeprowadzonej kontroli zakupu 
komputerów przez Urząd Miejski w Słupsku do placówek oświatowych w zakresie 
przygotowania i przeprowadzenia postępowania dotyczącego zakupu tych 
komputerów.

Ad pkt 24. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Słupsku za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 
2020 r.

(czas nagrania: 4:59:30 – 5:02:25)
Ww. sprawozdanie przekazane wyciągiem z Protokołu Nr 21/20 posiedzenia Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 18 września 2020 r. stanowi zał. Nr 94 
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do niniejszego protokołu.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że wymienione 
sprawozdanie przekazała radnym do zapoznania się 23września 2020 r.
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w jego sprawie?
Głos w dyskusji zabrał radny Jan Lange oraz Przewodniczący Komisji Łukasz Jaworski.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że innych głosów 
w dyskusji nie ma i poddała pod głosowanie sprawozdanie z działalności Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 2020 r.

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, 
Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, 
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, 
Piotr Skowroński, Jacek Szaran, Adam Treder, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (4)
Wojciech Gajewski, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Paweł Szewczyk
NIEOBECNI (2)
Renata Stec, Artur Wiszniewski
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska 
w Słupsku przyjęła sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 
w Słupsku za okres od 12 grudnia 2019 r. do 24 czerwca 2020 r.
O głos poprosiła Prezydent Miasta Słupska
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska udzieliła głosu Prezydent Miasta.
Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka zaprosiła radnych na uroczystość 
otwarcia nowej siedziby Nowego Teatru im. Witkacego w Słupsku, planowaną na dzień 
16 października 2020 r., o ile sytuacja epidemiczna nie popsuje szyków organizatorom.

Ad pkt 25. Interpelacje i zapytania radnych.

(czas nagrania: 5:04:52 – 5:06:04)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że nikt z radnych nie 
wyraził chęci zabrania głosu w tym punkcie porządku obrad.

Zakończenie obrad (czas nagrania: 5:04:05 – 5:06:17)
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że porządek obrad sesji 
został zrealizowany i zamknęła 22. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec sesji: godz. 14:05
(Nagranie sesji stanowi załącznik nr 95 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła: Anna Lessnau, inspektor BRM

Sekretarz obrad

Kamil Bierka
Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Słupsku

Beata Chrzanowska
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